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Kårstyrelsens sammanträde nr 416 
Mötesdatum: 2015-03-01 Mötestid: 18:30 Plats: Lokalen Bredängsvägen  

Närvarande: Serhat Aktay, Agnieszka Wrzalik, Kjell ”Limpan” Lindberg, Rebecka Ingram, Simon Ström 

samt Konstantin von Josefsson. 

 

1. KS öppnande 

Serhat Aktay öppnade mötet.  

2. Val av justeringsperson 

Rebecka Ingram valdes till justeringsperson. 

3. Justering av röstlängd  

Det fastställdes att vi är beslutsmässiga. Det bestämdes att justera röstlängden vid behov. 

4. Fastställande av föredragningslistan 

Föredragningslistan fastställdes utan tillägg. 

5. Genomgång av föregående protokoll, nr 415 

Protokollet fanns ej tillgängligt. 

6. Kompletterande val 

Inga kompletterande val gjordes. 

7. AU informerar 

Operation Rehnsgatan: Lördagen den 28 februari hölls OP Rehnsgatan. I lokalen rensades och 

städades det en hel del. Det går numera att komma in och använda trappan i Hjortens lya! 

Den vita väggen (gamla dörren till Stugan) är fortfarande omålad. 

Scouternas Dag: Utmanarna och Konstantin ansvarar för en kontroll på Älghornet. Karin Gällnö 

och Stina Hedskog ansvarar för en kontroll på Myrstigen. I år går tävlingen av stapeln den 9e 

maj på Järvafältet.  

8. Läger 2014 

a) Kårläger - verksamhet 

Ingen rapport fanns tillgänglig. 

b) Utmanarscouter - verksamhet 

Ingen rapport fanns tillgänglig.  
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9. Läger 2015 

a) Spårarscouter 

Datumen för Waingungas läger är satta till 12 – 16 augusti.  

Ledarna kommer troligtvis inte hinna till kårstämman.  

b) Upptäckarscouter 

Inget nytt att rapportera. 

c) Äventyrarscouter 

Inget nytt att rapportera. 

d) Utmanarscouter 

Inget nytt att rapportera. 

10. Arbetsbeskrivningar 

Dokumentet gicks igenom. Tanken är att detta dokument ska vara levande och beskriva det vi 

gör. Det ska underlätta för nytillsatta att förstå och komma ihåg allt som bör göras. När 

dokumentet är färdigt bör det finnas kopior i lokalerna och på gvb.nu.  

Det bestämdes att alla avdelningar ska gå igenom dokumentet och maila åsikter till AU senast 

1 maj.  

11. Rapporter och meddelanden 

a) Avdelningsrapporter 

i. Stingarna:  

Hänt sen senaste KS: Möten enligt planering. Sportlovsdisco i Bredäng, nästan alla var där. 

Mycket lyckat! Bjudit in till övernattning 14-15 mars. 

Kommer hända fram till nästa KS: Möten enligt planering. Övernattning i stugan Ålstäket. 

ii. Waingunga:  

Hänt sen senaste KS: Vi har haft en utfärd med tre deltagare som var mycket nöjda. Samt 

en del vanliga avdelningsmöten.  

En helg var det pulka och fotoorientering i nedre delen av Observatorielunden. Det deltog 

få scouter, det dåliga vädret kan ha bidragit till det låga deltagarantalet.  

Tisdag den 10 mars kan det behövas hjälp på avdelningen då Karin och Limpan är i Indien. 

iii. Snabbfötterna:  

Hänt sen senaste KS: Har haft möte som vanligt med hög närvaro. Under sportlovet så 

hade vi disco som var mycket uppskattat bland de som kom. 

Kommer hända fram till nästa KS: Vi kommer att ha möten i vanlig ordning och 

förhoppningsvis så kan det komma en kompis eller två efter discot. 

iv. Gnagarna:  

Har haft möten som vanligt och fortsätter med temat för terminen.  Det har noterats en 

sjunkande närvaro bland scouterna och ledarna planerar att kontakta föräldrarna. 

Ledarna funderar på att slå ihop patrullerna då det under flera mötet har varit patruller 

med bara en deltagande scout. Nästa helg är det dags för övernattning på Petters. 
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v. Skogsmännen:  

Avdelningen har brist på ledare. Daniel Vanderwert har flyttat till Karlsborg på grund av 

arbete och kommer inte att kunna delta på regelbunden basis. Avdelningen har svårt att 

hålla program på hög nivå och scouterna märker av detta. Scouternas närvaro är svajig. 

De yngre scouterna har inte insett finessen med övernattningar och hajker. Avdelningen 

är i behov av hjälp. Just nu finns det risk att det varken finns tillräckligt många scouter 

eller ledare nästa termin.  

vi. Rovfåglarna:  

Avdelningen har haft övernattning på Petters med tema Frozen. Det deltog 12 scouter på 

övernattningen, fem Rovfåglar och sex Skogsmän. Vissa av scouterna hade mindre 

genomtänkta klädval på övernattningen och detta uppdagades tyvärr sent. Scouterna 

genomförde förstaklassprovet. Ett föräldramöte har hållits, med två deltagande föräldrar. 

Avdelningen har haft besök av scouter från Roslagsnäsbys scoutkår, de hade aldrig varit i 

Bredäng tidigare. Under sportlovet hölls disco i lokalen och fyra scouter från Rovfåglarna 

deltog. Om man jämför med tidigare år så var det få kompisar till Rovfåglarna som deltog 

på discot.  

Emma Skytt kommer att hjälpa till ett tag på avdelningen. 

vii. Gustaf Senior:  

Scouterna har haft dålig närvaro sedan senaste KS. Laget skulle åkt på övernattning men 

ställde in då endast två scouter kunde vara med. Laget går utmanarutbildningen SLUG 

och har varit på förträff. Nästa helg ska de till Skatboet för kurs. Serhat kommer att hjälpa 

till som ledare. 

b) Rekrytering:  

Det har hållits sportlovsdisco i lokalen på Bredängsvägen. Det återstår att se vad resultatet 

blir.  

c) Lokaler och materiel:  

i. Bredäng: Det måste rensas i ventilationsrummet då hyresvärden ska byta filter. 

ii. Rehnsgatan: OP Rehnsgatan har genomförts. Det finns en hel del upphittade saker. Dessa 

kommer att slängas den 7e mars. Konstantin ordnar så att det finns en skrivarrouter i 

lokalen så att man slipper koppla in sig med sladd till skrivaren. Den vita väggen ska 

målas. Det finns materiel till Petters, kan Gnagarna frakta det dit? 

iii. Material: Ingen information.  

d) Pettersberg: Ingen rapport fanns tillgänglig. Punkten utgår.  

e) Ekonomi: Inget särskilt har hänt. Hyres- och medlemsaktivitetsbidrag är sökt från kommunen. 

f) Jubileumsgrupp: Det finns 300 kåsor till medlemmarna. Kommer att delas ut snarast till alla. 

Avdelningarna får maila Konstantin med antal man behöver.  

g) Kårutbildare:  

Hänt sen senaste KS: Det främsta arbetet har varit att påminna ledare om att gå Trygga 

Möten. Flera avdelningar har varit duktiga på att gå och peppa varandra (Bra jobbat 

Waingunga, Snabbfötterna och Gnagarna!), men vi har fortfarande en bit kvar. Enklast är att 

gå in på tm.tryggamoten.se och gå kursen, skicka intyget till kul@gvb.nu. Om ni är några som 

hellre vill gå kursen tillsammans med en kursledare får ni gärna föreslå lämpliga datum eller 

veckodagar så försöker jag ordna ett tillfälle. 
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Jag har också informerat om anmälan till Ledarutbildning Scout veckolång på Vässarö 12-18 

juni. Som det ser ut har vi fyra deltagare från kåren, Rebecka, Matilda, Filip och Angelo. Just nu 

finns det tio platser kvar men även om de tar slut går det att anmäla sig på reservlista fram till 

sista april. 

Kommer hända fram till nästa KS: För att strukturera upp kårens interna arbete med 

Knivbeviset har jag (i samråd med ledare på upptäckar- och äventyraravdelningarna) börjat ta 

fram ett material för hur vi gemensamt arbetar med knivbeviset i kåren. Det bör vara klart till 

nästa KS. Hör gärna av dig till kul@gvb.nu om du vill vara med och tycka till. 

Till hösten ändras strukturen för ledarutbildningar hos Scouternas Folkhögskola. Det lanseras 

nya kurser och utbildningssystemet kommer att se lite annorlunda ut mot förut. Inför HT-15 

kommer jag att arbeta med två saker som kommer att behöva förändras: paragrafen om 

ledarutnämning i kårens stadgar och listan över vilka kurser kåren ger bidrag för. Jag vill gärna 

göra detta tillsammans med några andra: hör av dig till kul@gvb.nu om du vill vara med, jag 

sätter ihop en grupp i slutet av v. 11. 

Någon gång lite längre fram under terminen kommer jag att besöka utmanarlaget för att 

informera om utbildningar och äventyr de har framför sig. 

Övrigt: Om du vill gå, ska gå, eller har gått en kurs: hör av dig till kul@gvb.nu så att jag kan 

dokumentera och eventuellt hjälpa till med anmälan eller informera om bidrag som går att 

söka. 

12. Infobladet 

Trygga Möten, Ledarutbildning Scout, Uppdateringar med anledning av det nya 

utbildningssystemet, Om du vill gå en kurs..., Önskemål om skänkning av 40 tums full HD LED 

TV med HDMI utgång. Kåsor.  

13. KS avslutas 

 

 

 

 

 

____________________________ ____________________________ 

Serhat Aktay Agnieszka Wrzalik 

Ordförande Sekreterare 

 

 

____________________________ 
Rebecka Ingram 
Justeringsperson  

  


